
 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Stavebnej komisie pri OZ Cífer konaného dňa  04.02.2016. 

 

 

 

Prítomní:  p. Mgr. Maroš Sagan, PhD.  – starosta obce 

       p. Ing. Ján Gašpárek   - člen   

        p. Milan Ležovič          - člen   

                   p. Jaroslav Gross          - predseda 

        p. Ing. Marián Rímeš   - člen  

                   p. Ing.  Pančík              - zapisovateľ 

                   p. Štefan Štibrányi       - člen /ospravedlnený/ 

                 

 

Program:   1.) Žiadosť obyvateľov Kaplnská ulica 

         2.) Žiadosť obyvateľov Záhraná ul. 37 

         3.) Žiadosť p. Čechovičovej o kúpu pozemku 

                    4.) Žiadosť obyvateľov Jarnej o vybudovanie komunikácie 

         5.) Informácia starostu o stavebných akciách v obci. 

           

          

      

 Po uvítaní komisie  p. starostom obce,  pristúpila komisia k riešeniu jednotlivých 

bodov programu. 

 

 

K bodu 1.): Žiadosti  obyvateľov na Kaplskej ulici (družstevná cesta smer do m.č. Jarná), 

ktorí  požadujú  uzavretie družstevnej cesty pre motorovú dopravu z dôvodu bezpečnosti 

svojich rodín stavebná komisia odporúča vyhovieť. Uzáveru navrhuje riešiť jednou rampou 

pri p. Kmetym zo strany od m. č. Jarná a druhú rampu navrhuje umiestniť hneď za vjazdom 

do objektu zberných surovín zo smeru od Cífera. 

 

K bodu 2.): Žiadosti obyvateľom Záhradnej ul. 37 o odkúpenie pomerných častí pozemku 

parc. č. 1625/6 (pod chodník 2x10 m a pod parkovisko 6x8 m) odporúča vyhovieť za 

predpokladu, že žiadateľmi sú všetci obyvatelia bytového domu v prípade chodníka 

a v prípade parkoviska za predpokladu, že odkúpia už vybudované parkovisko. Komisia sa 

však prikláňa k názoru, že nie je príliš vhodné parcelovať pozemok o rozlohe cca 200 m2 na 

niekoľko častí, najvhodnejším riešením by bolo predať žiadateľom predmetný pozemok ako 

celok (obdobne ako to bolo u obyvateľov vedľajšieho vchodu bytového domu).  

 

K bodu 3.): Nakoľko pozemok parc. č. 954/1 o výmere 405 m2 je zároveň prístupovou cestou 

ku kaplnke komisia jeho predaj neodporúča.  

 

K bodu 4.): Žiadosti obyvateľov v m.č. Jarná o vybudovanie komunikácie, tak ako tomu bolo 

aj v prvom prípade, neodporúča vyhovieť. V lokalite nie sú vybudované inžinierske siete, pri 

ich budovaní by komunikácia bola porušená do takej miery, že by bolo nutné pristúpiť k jej 

opätovnému vybudovaniu. 

 



K bodu 5.): Starosta komisiu informoval o zahájení prác na rekonštrukcii WC a sprchovacích 

boxov na kúpalisku v m. č. Pác. 

Ďalej informoval aj o začatí prác na rekonštrukcii jedného objektu ubytovne (býv. Športhotel 

Gidra). 

Záverom prítomných informoval o zámere OD Jednota COOP zahájiť rekonštrukciu predajne 

v našej obci, pričom by prijali ponuku obce na asanáciu budovy býv. sporiteľne,  uvoľnený 

priestor by bol využitý na parkovacie miesta ku predajni, za predpokladu, že búracie práce 

vykoná obec. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


